
 
 

 

Protokoll fört vid Bowlingklubben BK Flammans medlemsmöte 

den 2 februari 2016, klockan 18.15 i damernas omklädesrum 
 

 

Närvarande: 

Carina B, Anna B, Mairi, Camilla, Rose-Marie, Elly, Gun, Gunnel, Britt, Aira, Barbro L, 

Ulrika, Majsan, Mia, Anna T, Kristina, Lidia, Annsi 

 

Flamman hade tidigare i veckan fått ett mycket sorgligt budskap om att vår medlem Monica 

Larsson har lämnat oss. Med tankar på Monica höll vi en tyst minut till hennes minne. 

 

1. Öppnande av mötet 

* Carina Bergström hälsade alla välkomna till medlemsmötet. 

 

2. Formalia 
* Carina B valdes till ordförande och justerare av protokollet, och Annsi till sekreterare för 

mötet. Carina gick igenom dagordningen, tog upp övriga frågor, därpå godkände mötet 

dagordningen. 

 

3. Vår verksamhet (seriespel, tävlingar, datum, aktiviteter, lotter mm). 
 

* Seriespel I Babsans frånvaro ansåg mötet att uttagningar och besked om vi kan/inte kan 

fungerar bra. 

 

* KM del 2 spelas den 6 februari i Högdalen. Vi ska delta i BK Evas tävling Evaturneringen. 

Efter spelet skall vi gå på Golden Hits med 3-rätters middag och sedan övernatta på Queens 

Hotel. Camilla och Carina har tillsammans bokat detta arrangemang på ett utmärkt sätt.  

 

* DM: Flamman har spelat kval till DM på träningstiden. Vi har fått två platser i Open-

klassen, Hanna Hillman och Barbro Hegvall och tre platser i HCP-klassen, Anna Thorell, 

Annsofi Holst och Kristina Wikström. Finalen spelas den 13 mars i Sollentuna Bowlinghall. 

 

4. Mötesdatum 

* Kommande medlemsmöte bestämdes till den 1 mars klockan 18.15. 

Flamman Cup följt av årsmötet är bestämt till den 14 maj. Observera att det blev fel datum i 

förra protokollet. Årsmötet är den 14 maj. 
 

5. Aktiviteter 
 

* Träning med Daniel Hellsten kommer att ske under våren den 1 mars och 8 mars. Daniel 

vill ha 300 kronor per tillfälle.  

 

 

 

 



6. UK har ordet 

* Babsan kom sent till mötet men kunde snabbt meddela att hon har bokat in 8 spelare för 

båtresa tur och retur till Visby samt hotell och buss för vår match mot Stånga den 28 februari. 

Mer information kommer. 

 

Babsan och Anna B har tagit abonnemang så nu har vi 8 banor på tisdagar. Jätteskoj att så 

många ses regelbundet på träning. 

 

7. Ekonomi 
* Vår kassör Anna B har tillsammans med styrelsen bestämt att KM-spelet skall 

subventioneras med 300 kronor per spelare. Alla sköter sina inbetalningar så vår ekonomi är 

fortsatt stabil och god.  

 

8. Hemsida 
* Hanna fortsätter att sköta hemsidan mycket bra. I Hannas frånvaro beslöt klubben att hon 

absolut får uppgradera designen på hemsidan enligt förslag som kommit från laget.se 

 

9. Övriga frågor 

* Carina sätter upp en anmälningslista om vår årliga resa till Åland i augusti. Vi reser ut 

fredag den 19 augusti antingen klockan 15.00 eller klockan 20.30. Resultat av anmälan får 

visa när vi åker, hemresa sker söndag 21 augusti, som vanligt mitt på dagen. 
 

* Angående vår klubbdress så är några missnöjda med byxorna som upplevs obehagliga att ha 

på sig. Vi måste diskutera revidering av matchdräkten.  
 

* Mia kom med nya klubbhäften till försäljning (man måste ta minst 2 häften per man). 

Inkomsten av klubbhäften är av stor betydelse! 

 

* Mötet beslutade att skicka blommor som uppmuntring till Inga-Lill Gustavsson. Mötet 

beslutade också att skicka en kistbukett till Monica Larssons begravning. 

 

 

 

 

9. Avslutning 

* Mötet avslutades klockan 18.45. 

 

 

 

NÄSTA MÖTE den 1 mars klockan 18.15 i omklädningsrummet 

 

 
 

Vid protokollet   Justeras 

 

 

………………………………………………. ………………………………………. 

Annsofi Holst/sekreterare   Carina Bergström/ordförande 


